



Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.

الجمعية العامة الـ148

للاتحاد البرلماني الدولي

المكان

مركز جنيف الدولي للمؤتمرات

جنيف، سويسرا



التاريخ

2024 27-23 آذار/مارس



أهلاً بكم في نظام التسجيل في الفعالية الخاصة بالاتحاد البرلماني الدولي

إنّ نظام التسجيل الإلكتروني للاتحاد البرلماني الدولي متاح فحسب لأعضاء الاتحاد البرلماني الدولي والأعضاء المنتسبين والمراقبين الدائمين ووسائل الإعلام. أي منظمات أخرى و/أو أشخاص مهتمين بحضور الجمعيات العامة للاتحاد البرلماني الدولي وغيرها من الفعاليات مدعوون إلى مراسلة البريد الإلكتروني التالي: postbox@ipu.org. يجب أن يرد منسق واحد فحسب لكل وفد يستخدم نظام التسجيل في الفعالية. سنستخدم المعلومات التي تقدمونها لنبقيكم على اطلاع على عمل الاتحاد البرلماني الدولي وأنشطته*.

مسجّل سابقاً؟

سجل الآن

جعل الجمعية العامة مراعية للبيئة

تماشياً مع استراتيجية الاتحاد البرلماني الدولي للفترة 2022 - 2026، يتم بذل جهود واعية للحد من الأثر البيئي للجمعيات العامة للاتحاد البرلماني الدولي. تشمل التدابير تقليص عدد الوثائق المطبوعة وتقليل استخدام البلاستيك لمرة واحدة.

ويُدعى المندوبون إلى النظر في بذل جهودهم للحد من آثارهم السلبية على البيئة.

*يلتزم الاتحاد البرلماني الدولي باحترام خصوصية الأشخاص الذين يتعامل معهم. تتوفر المزيد من المعلومات حول ممارسات الخصوصية لدينا على الرابط التالي: <https://www.ipu.org/privacy-statement>.





Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.

الجمعية العامة الـ148 للاتحاد البرلماني الدولي

جنيف، سويسرا
23-27 آذار/مارس 2024

مرفق رقم 1
معلومات عن المندوب





Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.

المكان: مركز جنيف الدولي للمؤتمرات

التاريخ: 23-27 آذار/مارس 2024

جنيف، سويسرا

معلومات عن المندوب

يرجى ملء جميع الحقول الواردة في هذه الصفحة بدقة، إذ لا يمكن تعديلها في مرحلة لاحقة.
جميع الحقول المشار إليها ب* هي إلزامية. يرجى الضغط مرتين على التالي Next للمتابعة.

<input type="text"/>	* اللقب
<input type="text"/>	* الاسم
<input type="text"/>	* الشهرة
(بالأحرف الكبيرة في اللغة الأجنبية)	
<input type="text"/>	* الجندر
<input type="text" value="اليوم/الشهر/السنة"/>	* تاريخ الميلاد
<input type="text"/>	* عنوان البريد الإلكتروني (الشخصي، الفردية)
<input type="text"/>	* رقم الهاتف (يرجى ذكر رمز البلد، أي +XX-XXX-XXX-XXX)
<input type="text"/>	* رقم جواز السفر



معلومات عن فئة التسجيل

- إذا كان برلمانكم من بين الـ 180 عضواً في الاتحاد البرلماني الدولي، يرجى اختيار عضو في الاتحاد البرلماني الدولي.
- إذا كنت جزءاً من السلك الدبلوماسي، يرجى أيضاً اختيار عضو في الاتحاد البرلماني الدولي.
- إذا كانت منظماتكم من بين الـ 15 عضواً المنتسبين، يرجى اختيار عضو منتسب.
- إذا كانت منظماتكم من بين الـ 70 مراقباً دائماً في الاتحاد البرلماني الدولي، يرجى اختيار مراقب دائم.
- إذا كنت غير متأكد، يرجى التواصل عبر البريد الإلكتروني التالي:
[.postbox@ipu.org](mailto:postbox@ipu.org)

* فئة التسجيل

* فئة المشارك

* البلد

أنا أسجل بالنيابة عن هذا الشخص

التالي

إلغاء



معلومات إضافية

جميع الحقول المشار إليها ب* هي إلزامية.

* اسم المنظمة (المراقبون الدائمون)

• يرد اسم المنظمة (المراقبون الدائمون)

* اللقب أو الصفة داخل المنظمة (المراقبون الدائمون)

• يشترط الحصول على اللقب أو الصفة داخل المنظمة (المراقبون الدائمون)

* اللغة المفضلة لمراسلات الجمعية

الإنكليزية

الفرنسية

كلاهما

التالي

إلغاء

السابق





148th Assembly of the Inter-Parliamentary Union

Home About the Assembly Contact Us FAQs

Language **English** ▾  **DATE** 23-27 March 2024  **LOCATION** CICG, Geneva, Switzerland

Welcome to the Inter-Parliamentary Union (IPU) Event Registration System

The IPU online registration system is only open to IPU Members, Associate Members, permanent observers and the media. Any other organizations and/or persons interested in attending IPU Assemblies and other events are invited to write to: postbox@ipu.org. There should only be one coordinator per delegation using the ERS. We will use the information you provide to keep you up to date with the IPU's work and activities.*

[Register Now](#)

[Already registered?](#)

Greening the Assembly

In line with the 2022-2026 IPU Strategy, conscious efforts are being made to reduce the environmental footprint of IPU Assemblies. Measures include reducing the number of printed documents and reducing single-use plastic.

Delegates are urged to consider making their own efforts to reduce their negative environmental impact.

The 148th Assembly starts in



Follow IPU on:



* The IPU is committed to being a trusted and responsible organization for all its partners. This means that we operate in an open and transparent manner and in compliance with applicable laws and regulations related to data privacy. We encourage you to read the [IPU Privacy Statement](#) and the [IPU personal data protection policy and procedures](#) which detail what personal data we process about you and for what purposes. If you provide us with your email address, you give the IPU consent to send you its newsletters or respond to your queries. If you wish to withdraw consent, you can unsubscribe at any time.

148th Assembly of the Inter-Parliamentary Union

[Home](#)[About the Assembly](#)[Contact Us](#)[FAQs](#)Language English ▾DATE
23-27 March 2024LOCATION
CICG, Geneva, Switzerland

DELEGATE INFORMATION

Please fill all fields on **this** page carefully as it cannot be modified later.
All fields marked with * are mandatory. Click Next twice to proceed.

* Salutation	<input type="text"/>
* First name	<input type="text"/>
* LAST NAME (in CAPITALS)	<input type="text"/>
* Gender	<input type="text"/>
* Date of Birth	<input type="text" value="dd/mm/yyyy"/>
* Email address (personal, individual)	<input type="text"/>
* Telephone (please include the country code e.g. +xx-xxx-xxx-xxx)	<input type="text"/>
* Passport Number	<input type="text"/>

REGISTRATION CATEGORY INFORMATION

- If your Parliament is one of the [180 Members of the IPU](#), please choose **IPU Member**.
- If you are part of the Diplomatic corps please also choose **IPU Member**.
- If your organization is one of the [15 Associate Members](#), please choose **Associate Member**.
- If your organization is one of the [70 IPU Permanent Observers](#) please choose **Permanent Observer**.
- If you are unsure please contact postbox@ipu.org.

* Registration category	<input type="text"/>
* Participant category	<input type="text"/>
* Country	<input type="text"/>

I'm registering on behalf of this person